
ThyRF Generalforsamling November 2012 

Fremmødte: 

Nikolaj Skovsende, Jan C Villumsen, Jakob A Føne, Christine Jensen, Troels F Søe‐Larsen, Lasse Henriksen, 

Anders Toftdahl, Michael U Nielsen, Gitte Søe‐Larsen, Asker k Kjær, Stefan M Jensen, Mads H Nielsen og 

Rikke Nielsen 

 

Punkt 1. 

Valg af dirigent: Lasse Henriksen er enstemmigt valg 

Mødet er ifølge generalforsamlingen erklæret gyldig. 

 

Punkt 2. 

Valg af referent: Rikke Nielsen er enstemmig valgt 

 

Punkt 3. 

Årsberetning fra formand Gitte Søe‐Larsen. (se bilag) 

Hårdt fra start pga. et bestyrelsesmedlem stoppede inden for kort tid, kassererens hus brændte, men 

bestyrelsen valgt at lave en løsning for at varetage alt bedst muligt.  

Derfor har det været en år der har kørt på lavtryk. 

Der har været et stort tilbagegang i medlemsstal pga. dårlig stemning og mulen i krogene som gjorde at 

endnu et bestyrelsesmedlem valgte i slutning af året at trække sig. 

Vi har fået nye lokaler på Østre skole som vi er meget glade for. 

Der er i år blevet lavet meget netværksarbejde med kommunen og andre foreninger i Thisted kommune, 

som har givet en del nye muligheder. 

Vores hovedkampagne Iritoss har haft noget modgang som der arbejdes hårdt på at løse på den ene eller 

den anden måde. 

En lille bøn fra formanden til generalforsamlingen er at man skal kunne stille op til bestyrelsen hvis man 

brænder for det administrative arbejde som er det bestyrelsen skal have som hovedfokus. 

‐ Vedlagt som bilag: kalenderliste for arrangementer der har været afholdt 2012 

 



Punkt 4. 

Gennemgang af regnskabet fra januar 2012 til dags dato. 

‐ Vedlagt som bilag: regnskabet 2012 opstillet 

Næste år bliver det et kommunalt krav at alle skal modtage medlemsbetaling elektronisk, for ellers kan vi 

ikke modtage støtte fra kommunen. 

Opfordring fra generalforsamlingen til den kommende kassere er at for lavet et mere udspecificeret 

regnskab. 

‐ Vedlagt som bilag: medlemsskabsfordeling 2012 samt graf set fra 2009 til 2013 

Disse er blevet diskuteret løst på generalforsamlingen hvad disse tal og grafer kan betyde.  

Der henstilles til at yderligere  diskussion rykkes til evt. 

 

Punkt 5. 

Godkendelse af regnskabet. 

Regnskabet er enstemmigt forhåndsgodkendt. 

 

Punkt 6. 

Ingen indkommende forslag. 

 

Punkt 7. 

Kontingentpriserne køres videre som 2012 

 

Punkt 11a.  

Åben debat  enkelt diskussionspunkt tages op nu grundet vigtighed af debatten.  

‐ Hvad gør vi for at stille bestyrelse? 

‐ Skive tilbyder at køre Iritoss videre ved dem så der kan laves nyt i Thy. 

‐ Fri konkurrence eller stadig kun et flagskib 

o Afstemning om ophævelse af flagskibskoncept til fri konkurrence. 

o Der er begæret hemmelig afstemning. 

Der er åbnet for fri konkurrence med i alt 13 stemmer, 12 for og 1 imod, 0 blanke. 



 

Punkt 8. 

Valg af bestyrelse 

Gitte Søe‐Larsen trækker sig fra bestyrelsesarbejdet grundet hun ikke vil arbejde imod Troelses arbejde. 

Dette medføre at der i år skal vælges fire bestyrelsesmedlemmer samt evt. to suppleanter. 

 

Vedtaget uden valg: 

Anders Toftdahl (siddende) 

Gitte Søe‐Larsen 

Rikke Nielsen 

Palina Torsdottir (med stedfortræder Troels F Søe‐Larsen) 

Jakob A Føne 

 

Punkt 9. 

Valg af suppleanter 

 

Vedtaget uden valg: 

Christine Jensen 

Jan C Villumsen 

 

Punkt 10. 

Valg af intern revisor 

 

Valg mellem Troels F Søe‐Larsen og Asger K Kjær 

13 stemmer: Asger 2, Troels 9 og blank 2. 

 



Punkt 11b. 

Åben debat  fortsat 

‐ Panatria 

o Gennemgang af arrangør struktur 

o Verden vil blive lavet både som live og pen and papir verden, da Troels også laver verden til 

et pen and papir setting. 

‐ Magisk Mandag 

o Hvad vil vi med magisk mandag? 

o Workshop/scenarie forberedelsesdag i gang pr mdr. 

o Arrangementer til hver gang 

o Fast rollespil som folk kan se på når de er her 

o Evt. åben som nu men have et konkret tidsrum hvor der er aktiviteter 

‐ Medlemsstatistik 

o Mere synlighed/ PR  torvedag 

o Taskforce liste 

o En camp hvor familier kan komme og ”snuse” til rollespil  ”rookiedag” 

 

Generalforsamlingen er hermed afsluttet 2012 og enstemmig godkendt. 

 


